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Till ordföranden för Tekniska nämnden, Lund kommun

Välkommen som ny ordförande i Tekniska nämnden.

Vi vill ta tillfället i akt att informera dig om det ärende som vi initierade redan 27 juni 2021. Vi 
sände då ett brev (via epost) till Tekniska nämnden.

Brevet handlade om parkeringssituationen på gatorna i Ragnar Lodbroks Samfällighetsförenings 
område. Enligt samfällighetsföreningen är dessa parkeringsregler orimliga. De skapar oro och 
irritation bland de boende, anlitade hantverkare/leverantörer och besökare. För hantverkare och 
andra leverantörer kan parkeringsreglerna (inklusive dispensmöjligheterna) närmast uppfattas som 
företagsfientliga då de avsevärt försvårar arbete i husen inom samfällighetens område.

Den 18/5 2022 behandlades ärendet i Tekniska nämnden. Nämnden beslöt då

”att återremittera ärendet med följande uppdrag till förvaltningen:

….

- att genom dialog med de boende få till en rimlig åtgärd i parkeringsfrågan.

….”

Det har nu gått snart ett år sedan beslutet fattades av nämnden och under den tiden har det inte skett 
någon dialog i enlighet med beslutet.

På vår hemsida finns en sammanfattning av gången i detta ärende med länkar till relevant 
dokumentation. Länk till sidan.

Ragnar Lodbroks Samfällighetsförening ber dig att aktualisera detta ärende och se till att 
förvaltningen fullföljer det beslut som nämnden fattade den 18/5 2022.

För Ragnar Lodbroks Samfällighetsförening

Tore Persson
Ordförande

https://ragnarlodbrok.se/nyheter/parkering.html
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